
Op de valreep wil ik nog een rondvraag indienen voor komende maandag.
Voor Gedeputeerde Rommel.

Vrijdag kwam de minister van Stikstof Van de Wal met een brief aangaande het stikstofbeleid. Op het 
moment dat wij deze rondvraag insturen kennen wij de tekst van de brief nog niet maar vanwege 
hetgeen is uitgelekt maken wij ons ernstig zorgen over de toekomst van de agrarische sector. Er is 
afgelopen week veel onrust ontstaan binnen de agrarische sector. 
Kan de gedeputeerde een eerste reactie geven op de brief en aangeven hoe zij in Noord-Holland 
verder wil gaan met het stikstofbeleid en hoe zij de agrarische sector daarbij gaat betrekken zodat er 
toekomstperspectief voor deze sector blijft bestaan. 

Aanvullende vragen: 
Wij hebben vernomen dat de kaarten met daarop de aangeven percentages reductie niet kloppen. Er 
staan in enkele provincies gebieden als stikstofgevoelig ingetekend die niet stikstofgevoelig zijn. Is de 
gedeputeerde bereid om voor Noord-Holland de kaart te checken en van alle gebieden die als 
stikstofgevoelig staan ingetekend zorgvuldig te checken of ze wel echt stikstofgevoelig zijn?
Kan de gedeputeerde beloven dat er geen extra oppervlakte wordt toegevoegd aan stikstofgevoelige 
gebieden?

Met vriendelijke groet,
Willemien Koning 


